
informator krajevne skupnosti Mokronog

| Lepo pozdravljeni!

Če bi vam danes, sredi aprila, izrekel 
novoletne željč, Voščil za kulturni praznik, 
zaželel veselje ob Velikonočnih praznikih... 
bi upravičeno pomislili, da z mojim časovnim 
kompasom nekaj ni v redu, dovolite pa, da 
minule praznike ovijem vsaj s prepričanjem, 
da ste jih bogato in prijazno doživeli.

Preživite tako tudi prvomajske!
Rad bi se tudi iskreno zahvalil za [ 

ustvarjalno sodelovanje s prejšnjim Svetom'
KS in za zaupanje, ki ste ga z izjrblitvijo 
izkazali noverfiu. Upam? da bomo v teh 
odnosih naredili še korak naprej. N 
spomnim na ljudsko modrost: “Prva zamen 

^ jeBblJša od zadnje!”- zato se ne obotavljajt< 
zadeve, ki niso v skladu z vaši 

wminenjern\prepričanjem. Če boste ob 
predlagali \idi boljšo rešitev, pa je

V časVko je MOKRONAJZARJA^LOVC I
zvilo v zimskoscanje, je novoizvoljeni Svet £■<
KS spravil “podVtreho” program dela, ga, 
finančno ovrednotil, teče pa še bitka za NARA 
sredstva iz drug invirov, predvsem občinskih.

Z veseljem sporočam, da bomo do 
junija (tako planiramo in udarno, da se ne
bo kje zakJTttilo!) v kulturni dom vgradili 
centralno kurjav(572»menjali nekaj oken in 
uredili garderobo ter safarije ob njej. Druge 
stvari bodgjnorale še počakati,-vemlar bo 
dom že s tčjm dobil funkcijo, ki\nu je 
namenjena. r /

Urejanje projektne dokumantacije za 
izgradnjo pločnikov, žal, še vedno ni 
končano. Dodatna težava je v tem, da se 
bodo pločniki gradili ob državni cesti, to pa 
je povezano s kopico vsemogočih (in tudi 
nemogočih) predpisov in dalvoljenj.

V Mokronajzarju boste prebrali tudi 
o naporih? kj jih vlagamo za odprtje ces|č 
“Za zi/dom”, o delu komisije za načrtno 
obnovo (sanacijo) peskokopa v Ostrožnjku, 
o pripravah za polaganje novih asfaltnih

r prevlek itd. Skratka, trudili se bomo čim boli 
1 držati poti do zastavljenih ciljev in prepri 
smo, da bomo uspeli.
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IZ DELA SVETA 
KRAJEVNE SKUPNOSTI
Spoštovani krajani!
V tej rubriki vas bomo še naprej na zgoščen način seznanjali z 
delom Sveta krajevne skupnosti. Kaže, da se je način v obliki 
skrajšanih zapisnikov s posameznih sej obnesel, čeprav se zaradi 
tega določene stvari ponavljajo in so nekatere že zdavnaj rešene in 
zastarele, ko pridejo do vas. Prednost tega načina je, da omogoča 
dovolj natančen pregled nad delom Krajevne skupnosti in njenih 
organov v kronološkem smislu, kar pride prav, če vas kakšna 
zadeva posebej zanima in želite do bolj natančnih informacij.

_ M0K80NAJZAR_ _ _ _ _ _ _ _ _ _

H 1. SEJA SVETA KS
je bila 8. decembra 1998 
ob 18. uri.

Prisotni vsi člani sveta KS, tajnica Mojca Vovk in 
računovodja Slavko Žnidaršič.
Sejo je do izvolitve predsednika vodila ga.Antonija 
Borštnar

DNEVNI RED:
1. Poročilo volilne komisije
2. Izvolitev predsednika in podpredsednika
3. Imenovanje tajnika, računovodje in nadzornega 
odbora
4. Razno

POTEK SEJE IN SKLEPI:

1. V Svet KS so bili izvoljeni:

M0KR0NAJZAR§

PISARNA KS MOKRONOG 
je odprta za stranke: 

v ponedeljek od 16.30 do 18.00 
v sredo od 9.00 do 11.00 
v petek od 9.00 do 11.00

Ob ponedeljkih vam ho na voljo predsednik KS, g. Anton Maver. 
__________ telefonska številka KS je 49-015

SVET KS MOKRONOG
Predsednik sveta: 
Anton MAVER Slepšek 10 49-493

Podpredsednik 
Janez BREGANT Paradiž 4 49-646

člani
Antonija BORŠTNAR Rožna ulica 6 49-127
Peter DEU Stari trg 3 49-086
Borut DVORNIK Rožna ulica 5 49-093
Branko JANEŽIČ Lončaričeva 8 49-677
Jože KOPINA Beli Grič 2 49-680
Franci KOS Gorenje Laknice 41 49-338
Peter MIKEC Srednje Laknice 15 49-484
Zvonko PRESKAR Puščava 15 49-580
Adolf URBIČ Florjanska cesta 11 49-294
Anka ZAJC Puščava 14 49-262
Alojz ZORC Log 16 49-628

RAČUNOVODJA: Slavko ŽNIDARŠIČ
TAJNICA: Mojca VOVK
NADZORNI ODBOR

Rozi FLISAR, predsednica, 
Mojca VOVK, član
Franc HRIBAR, član

ČLANI OBČINSKEGA SVETA
Alojz GREGORČIČ

Preloge 16a SDS 0609/614-880
Ludvik JERMAN

Gorenja vas 9 SLS 49-724
Iztok REP

Stari trg 34 SKD 49-216
Ivan VOVK

Hrastovica 25 ZLSD 49-239

KOMISIJE (stalne in občasne)
1. Komisija za vodenje aktivnosti za ustanovitev 
lastne občine Mokronog
- predsednik Anton MAVER
- člana Alojz GREGORČIČ in Branko 
JANEŽIČ
2. Komisija za statutarna vprašanja
- predsednik Zvonko PRESKAR
- člana Antonija BORŠTNAR in Iztok REP
3. Skupina za usklajevanje letnega programa KS 
z občinskim programom
- Anton MAVER, Ivan VOVK, Branko 
JANEŽIČ in Peter DEU
4. Komisija za izgradnjo pločnika ob regionalni 
in lokalni cesti v Mokronogu.
- predsednik Peter DEU
- člana Janez BREGANT in Anton MAVER
5. Komisija za pripravo obnove mostu čez r. 
Mirno (Terus)
- Janez BREGANT, predsednik
- člana Peter DEU in Jože KOPINA
6. Inventurna komisija
- Slavko ŽNIDARŠIČ, Mojca VOVK in Adolf 
URBIČ
7. Komisija za sanacijo peskokopa v Ostrožniku
- Jože KOPINA, predsednik,
- člana Marija ZIHERL in Alojz ZORC 
(pogodbeni upravljalec peskokopa je Lado 
Gregorčič)
8. Komisija za pripravo predloga o čiščenju ulic
- Antonija BORŠTNAR, predsednica,
- člana Borut DVORNIK in Adolf URBIČ
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- 1. volilna enota: Franci Kos in Peter Mikec;
- 2. volilna enota: Antonija Borštnar, Janez Bregant 
in Borut Dvornik;
- 3. volilna enota: Peter Deu in Adolf Urbič;
- 4. volilna enota Jože Kopina, Anton Maver in Aleš 
Zorc;
- 5. volilna enota: Zvonko Preskar in Anka Zajc;
- 6. volilna enota: Branko Janežič.

2. Za predsednika Sveta je bil izvoljen Anton 
Maver, za podpredsednika Janez Bregant.

3. Tajniška opravila so z enoletno pogodbo zaupana 
Knjigovodstvu Mojca Vovk s.p. Z enoletno pogo
dbo o delu je za vodenje računovodstva sprejet 
Slavko Žnidaršič.
-Imenovan je nadzorni odbor v sestavi: Rozi FLI
SAR, kot predsednica in kot člana Mojca VOVK in 
Franc HRIBAR.

4. RAZNO
1. Od novega Sveta KS predsednik predvsem 
pričakuje:
- redno udeležbo na sejah,
- aktivno sodelovanje pri reševanju nalog,
- reševanje problemov brez strankarskih 
predznakov in pogojevanj,
- aktivno skrb za področje, kjer je bil posamezni 
član izvoljen.
2. Predlog, da bi predsednika nagradili za doseda
nje delo, je predsednik Anton Maver hvaležno 
odklonil.
3. Sprejetje bil predlog, da se članom sveta za delo 
na terenu povrnejo potni stroški na osnovi pre
dloženega obračuna.
4. Krajani Sv.Vrha se pritožujejo zaradi ukitve 
volišča v njihovi vasi.

SKLEP: Svet KS bo Občinski volilni komisiji 
posredoval predloge za drugačno razdelitev 
volišč. Svet bo za tovrstna vprašanja ustanovil 
komisijo za statutarna vprašanja.
5. Anka Zajc je izpostavila vse bolj pereč problem 
telefonije.

SKLEP: Od Telekoma zahtevamo informacijo o 
gradnji nove telefonske centrale v Mokronogu.
6. Most čez r.Mimo v Martinji vasi je dotrajan. 
Komisija v sestavi J. Bregant (predsednik), P. Deu 
in J. Kopina bo pripravila predlog možne obnove.
7. Za pripravo programa za leto 1999 je zadolžena 
komisija: S.Žnidaršič, M.Vovk, P.Deu, A.Maver, 
A.Borštnar, B.Janežič in B.Dvornik. Komisija se bo 
sestala 14.dec.1998. ob 18.uri.

Seja Sveta je bila zaključena ob 19.30 uri.

H 2. SEJA SVETA KS
je bila 21. decembra 1998. ob 18. uri.

Prisotni: vsi člani sveta KS, Alojz Gregorčič, 
Ludvik Jerman, Iztok Rep, Ivan Vovk - občinski 
svetniki, ter Slavko Žnidaršič in Mojca Vovk.
Sejo je vodil predsednik Sveta KS, Maver Anton.

DNEVNI RED:
1. Predlog plana za leto 1999
2. Imenovanje delovnih komisij
3. Vloge krajanov
4. Razno

POTEK SEJE IN SKLEPI:

1. Predlog plana.
Komisija je pripravila predlog plana za leto 1999. 
Skupna vrednost programa je 62.934.000,oo SIT.
V razpravi so sodelovali Ivan Vovk, Slavko 
Žnidaršič, Anton Maver, Janez Bregant, Iztok Rep, 
Antonija Borštnar, Franci Kos in Jože Kopina. 
SKLEP: Predlog plana se dopolni:
- rekonstrukcija ceste Dolenje Laknice - Čelevec,
- asfaltiranje ceste Žalostna gora - Brezovica - 
Ribjek,
- popravilo mostu pri čistilni napravi,
- popravilo dveh mostov na cesti med Logom in 
Ostrožnikom,
- vodovod Laknice,
- asfaltiranje trase Dol. Laknice - Dvanajščak - 
Gorenc
Skupna vrednost programa za leto 1999 je 
97.982.000 sit, od tega je za lokalne ceste name
njeno 30.250.000 sit, za krajevne ceste 32.935.000 
sit, za ostala področja pa 34.797.000 sit. Seveda je 
potrebno takoj povedati, da je to zgolj seznam 
najnujnejših potreb, ki ga čaka še naporna pot 
usklajevanja na občinski ravni. Namreč, krajevna 
skupnost k finančni kostrukciji lahko prispeva le 
17.000.000 sit (13 mil. iz samopripevka in približno 
5 mil. iz nadomestil za stavbna zemljišča). V poga
jalsko skupino so imenovani: Anton Maver, Ivan 
Vovk, Branko Janežič in Peter Deu.

2. Imenovanje komisij
Za nemoteno delovanje KS je Svet KS, v skladu s 
36.čl. Statuta, imenoval delovne komisije za 
posamezna področja delovanja (naštete so v 
zbirniku)

3. Vloge krajanov
a. Zdravko MARN s Križnega vrha ima težave pri 
oskrbi z vodo. Pritožil se je že pri upravljalcu 
vodovoda, ki mu ponuja priključek na "hidropak,"

MOKRONAJZAR
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za kar pa bi moral sam položiti ustrezne cevi. 
SKLEP: g. Marn naj se skuša čim bolj ugodno 
dogovoriti s Komunalo Trebnje, krajevna skupnost 
pa bi sodelovala s polovičnim deležem pri pokri
vanju stroškov izkopa. Pri pogovorih sodeluje 
predsednik Maver.
b. A. Maver in P. Deu sta z vaščani Ostrožnika 
opravila razgovor v zvezi z izkoriščanjem 
peskokopa in o tem poročala Svetu.
SKLEP: Od denarja, dobljenega z odprodajo 
gramoza, se Ostrožniku odobri 520.000 sit, kar je v 
skladu z dogovorom, da se od prodanega m3 
gramoza vaščanom povrne po 100 sit. Pri odkopu je 
treba še naprej slediti zahtevam sanacijskega pro
jekta. Na naslednji seji bo Svet imenoval tudi 
ustrezno komisijo za spremljanje sanacije.
c. 1. Vovk je opozoril na neustrezno plakatiranje po 
vaseh.
SKLEP: Alojz Zorc zbere ponudbe izvajalcev za 
postavitev ustreznih panojev po vaseh, 
č. A. Urbič je predlagal, da bi na sejmišču postavili 
javno luč.
SKLEP: Luč na sejmišču se bo reševala v sklopu 
urejanja javne razsvetljave v krajevni skupnosti.
4. Razno
B. Janežič je seznanil svet o možnostih za razpis 
posebnega samoprispevka za večja dela v KS. 
SKLEP: Predsednik sveta bo v zvezi s tem pridobil 
podrobnejše informacije in poročal na naslednji 
seji.

2. Problem oskrbe z vodo v gospodinjstvu Marnje 
rešen tako: Marn naredi izkop, KS nabavi potrebne 
cevi (približno 26.000 sit), priključek in montaža pa 
je strošek Komunale Trebnje.
3. G. Zorc je zbral ponudbe za izdelavo plakatirnih 
panojev, vendar so cene previsoke, zato bo z zbi
ranjem ponudb nadaljeval; sodeloval bo tudi g. 
Alojz Gregorčič. Vsak član sveta bo za svoje 
področje pripravil predvidene lokacije za 
postavitev panojev.
4. V komisijo za sanacijo peskokopa so imenovani 
Jože KOPINA, kot predsednik in člana Marija 
ZIHERL in Alojz ZORC. Komisija bo do naslednje 
seje pripravila posnetek stanja in načrt za nadaljne 
izkoriščanje peskokopa.

2. Zaključni račun za leto 1998.

PRIHODKI:
- del presežka iz leta 1997
- krajevni samoprispevek
- prispevki krajanov
- prihodki iz proračuna
- od stavbnih zemljišč
- od davka iz premoženja
- od sejmišča
- od pokopališke uprave
- od obresti
- drugi prihodki 
SKUPAJ

2.951.567,14
13.329.915,92
7.927.695.00 
6.055.004,50 
4.119.122,40

925.667,50
927.360,00

1.486.100.00 
20.018,65

2.700.573,10
40.443.024,21

■■13. SEJA SVETA
je bila 22. 2. 1999. ob 18. uri

Prisotni vsi člani sveta KS, tajnica Mojca Vovk in 
računovodja Slavko Žnidaršič ter občinski svetniki 
Iztok Rep, Alojz Gregorčič in Ludvik Jerman..

Sejo je vodil predsednik sveta Anton Maver.

DNEVNI RED
1. Pregled sklepov 2. seje
2. Zaključni račun za leto 1998
3. Plan dela za leto 1999
4. Vloge krajanov in drugo
5. Razno

POTEK SEJE IN SKLEPI:

1. Pregled sklepov 2. seje.

ODHODKI:
- materialni stroški 1.715.610,10
- porabljena energija 1.281.877,00
- proizvodne storitve drugih 32.399.581,60
- neproizvodne storitve drugih 2.453.369,20
- amortizacija 283.227,00
- drugi materialni odhodki 465.360,60
- strorit. Agencije za plač.promet 39.567,90
- povračila prevoznih stroškov 124.123.00
- sredstva za investicije 363.786,90
- pomoči in dotacije 1.290.570,00
SKUPAJ 40.417.073,30

PRESEŽEK PRIHODKOV: 25.950,91

V razpravi je bil, med drugim, izpostavljen visok 
strošek za storitve, ki jih veterinarska postaja 
opravlja v času sejmov in sejmic. Krajevna sku
pnost bo VP Trebnje zaprosila za ponovno ocenitev 
števila veterinarskih ur in za znižanje stroškov.

1. Komisija za izgradnjo pločnika ob regionalni in SKLEP: Zaključni račun KS Mokronog za leto 
lokalni cesti je naročila dopolnitev projektne doku- 1998 se sprejme.
mentacije. ----------------------------------------------------------------

MOKRONAJZAR e
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3. PLAN DELA ZA LETO 1999.
O dosedanjem usklajevanju programa za leto 1999 
je poročal predsednik A.Maver. Ker nekatere 
postavke še niso usklajene z občinskim planom, je 
predlagal, da svet krajevne skupnosti sprejme pred
nostni vrstni red, in sicer:

1. Lokalne ceste
Opis del Predvidena dela Vrednost del Krajevna skup. Občina

PLOČNIKI dokumentacija 1.500.000 350.000 1.125.000
PLOČNIKI izgradnja 8.000.000 4.000.000 4.000.000
CESTNA SIGNAL. 700.000 700.000 0
JAVNA RAZSVET. 1.300.000 1.300.000 0
CESTA: ČRPALKA- preplastitev 1.650.000 0 1.650.000
MAJCEN
MOST V TERUSU dokumentacija 1.000.000 0 1.000.000
MOST V TERUSU delno popravilo 600.000 0 600.000
S K U PAJ : 14.750.000 6.375.000 8.375.000

2. krajevne ceste
Opis del Predvidena dela Vrednost del Krajevna skup. Občina

SLEPŠEK ABD 6 1.350.000 904.500 445.500
GOR. LAKNICE ABD 6 1.350.000 904.000 445.500
ŽAL.GORA -BREZ,- 
STRAŽA

ABD 6 18.000.000 9.000.000 9.000.000

DOL. LAKNICE ABD 6 + mulde 5.800.000 3.886.000 1.914.000
ČELEVEC Zem.dela ali ABD 2.275.000 1.525.000 750.000
G. LAKNICE - mulde ABD 360.000 240.000 120.000
GOR.VAS-KRIŽNI V. zemeljska dela 2.000.000 2.000.000 0
S K U PAJ : 31.135.000 18.460.000 12.675.000

ABD=strokovni izraz za vrsto asfaltno betonske prevleke

Opis del Vrednost del Krajevna skup. Občina

OBRAČUN NEPL. DEL (Zupančič, Luzar) 2.590.000 2.590.000 0
URED.MRLIŠKE VEŽICE - BELI GRIČ 807.000 807.000 0
POPR.MOSTU PRI ČISTILNI NAPRAVI 450.000 225.000 225.000
POPR.MOSTU V DOL.LAKNICAH 500.000 250.000 250.000
KANALIZACIJA NA Z delu Mosta 1.000.000 500.000 500.000
VZDRŽEVANJE KRAJA 1.500.000 1.500.000 0
DELOVANJE DRUŠTEV 1.000.000 1.000.000 0
PREUREDITEV DVORANE 6.000.000 4.000.000 2.000.000
VODOVOD SRED. LAKNICE 10.000.000 0 10.000.000
S K U PAJ : 23.847.000 10.872.000 12.975.000

4. VLOGE KRAJANOV IN DRUGO
1. g. Drago SAMIDE je Svet KS s pismom opozo
ril na pereče probleme, ki grozijo z vse večjo brez
poselnostjo.
SKLEP: g. Samidi bo Svet KS pisno odgovoril. Z 
nekaterimi njegovimi navedbami se Svet KS strin
ja, kar pa zadeva aktivnosti okrog ustanovitve

samostojne občine, tečejo v okviru Združenja za 
ustanovitev novih občin.
2. Odbojkarski klub Mokronog nima prostora za 
sestanke in prosi za uporabo enega prostora. 
SKELP: OK bo lahko sestankoval v mali sejni sobi 
v prostorih krajevne skupnosti. Odgovorni osebi sta 
Borut Dvornik in Mirko Hrovat.

MOKRONAJZAR 5
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3. Studio 5 - g.Marko Kapus je z dopisom pred
stavil pogoje za sodelovanje na sejmu Alpe Adria. 
Občinski svetnik Alojz Gregočič je povedal, da je 
že občinski svet odobril sredstva v ta namen. V 
zloženki naj bi bil občinski prostor enakomerno 
predstavljen, torej tudi krajevna skupnost 
Mokronog.
SKLEP: g. Kapusu odgovoriti v tem smislu.
4. S stanovalci Starega trga, ki še niso priključeni 
na kanalizacijo, je bil organiziran sestanek. 
Predračun za priključitev, ki ga je izdelala 
Komunala Trebnje, znaša 636.000 sit. Krajani, ki 
jih to zadeva, so se obvezali, da bodo sami pridobili 
nove ponudbe. Zavezali so se tudi, da se bodo sami 
sestali s Komunalo.
SKLEP: Svet KS soglaša, da stanovalci Starega 
trga zadevo uredijo sami.
5. G: Pavel ČERČEK ponovno izpostavlja težave, s 
katerimi se sooča ob rekonstrukciji ceste Ribjek - 
Straža. Njegove zahteve so, da se uredita oba 
priključka na njivo (nad Borštnarjevim), ob stari 
lokaciji pa je ostal kamen, ki ga je potrebno 
odstraniti.
SKLEP: Ko bomo cesto pripravljali za asfaltiranje, 
bomo uredili tudi desni priključek na njivo in 
odstranili moteči kamen - v kolikor bo tudi 
g.Čerček izpolnil svoje obveznosti v zvezi z rekon
strukcijo ceste.
6. Društvo upokojencev Mokronog prosi za 
finančno pomoč za ureditev ogrevanja njihovega 
doma.
SKLEP: Društvom v Mokronogu je treba ponuditi 
možnost, da s svojimi programi sodelujejo v pro
gramu KS.
7. Smučarska sekcija Mokronog organizira za 
otroke smučarski izlet na Vogel.
SKLEP: KS prispeva za prevoz 31.000 sit.

5. RAZNO
a. Občinski svetnik Alojz GREGORČIČ je predla
gal, da bi na vsaki seji imeli točko POBUDE 
SVETNIKOV, kjer bi, med drugim, svetniki lahko 
informirali o svojem delu v občinskem svetu ter 
obravnavali predvsem tiste zadeve, ki zadevajo 
našo KS.
SKLEP: Predlog je sprejet.
G, Gregorčič je Svet KS tudi seznanil, da je 
Občinski svet prizadetim v nesrečah namenil: 
Čepinovim 1.200.00 sit, Popitovi 200.000 sit in 
P.Stariču za bolnega otroka 300.000 sit.
b. Krajane zanima koliko stane uporaba mrliške 
vežice za naročnike izven naše krajevne skupnosti. 
SKLEP: Odgovor bo pripravljen do naslednje seje.
c. Iskra Elektroliti d.o.o. v likvidaciji oz. likvidacij
ski upravitelj Tibor Šimonka je sporočil stališče v

zvezi s cesto "Za zidom".
SKLEP: Stališče je za KS nesprejemljivo, zato bo 
KS odgovorne ponovno opozorila, da ceste "Za 
zidom" ne morejo prodati bodočemu lastniku, saj je 
cesta javno dobro.
č. V Srednjih Laknicah je z vrtino zagotovljen nov 
vir pitne vode. Gradbeni odbor, ki je vodil dela in 
upravljal z že obstoječim vodovodnim sistemom, 
želi to opravljati še naprej, vendar za to nima vseh 
z zakonom določenih pogojev.
SKLEP: Svet KS bo zaprosil merodajne organe za 
ustrezna dovoljenja in o rezultatu obvestil Gradbeni 
odbor.
d. Kadar ni elektrike, nastanejo težave tudi na črpa
lišču vode v Ribjeku.
SKLEP: Od Komunale Trebnje zahtevati, da 
postavi agregat.
e. Akripol Trebnje bo popravil in montiral 
poškodovane kupole na oglaševalnih stebrih. 
Zadolžen Borut Dvornik.
f. Svet KS je skuhaj z Rdečim križem organiziral 
zbiralno akcijo za Čepinove, ki jih je prizadel požar. 
V teku je tudi nabiralna akcijo za Popitovo (tudi 
požar), ki jo vodijo mokronoški gasilci.
g. Staričevim iz Hrastovice bo KS prispevala 
denarno pomoč pri zdravljenju otroka.
h. V roku enega meseca naj izide Mokronajzar.
i. Ga. Anka ZAJC je zadolžena, da organizira se
stanek z izvajalcem kabelske tv.
j. Klub lastnikov in ljubiteljev klasičnih motociklov 
vabi k sodelovanju, kot donatorje, tudi mokronoško 
krajevno skupnost. Prireditev naj bi bila 5. junija 
1999.
SKLEP: Svet KS ne more zagotoviti željenih sred
stev, vendar bi bili veseli, če bi se karavana ustavi
la tudi v Mokronogu. Udeležence bomo primemo 
pogostili. G.Gregorčič bo skušal z organizatorji 
zadevo v tem smislu uskladiti.
k. Čiščenje ulic v Mokronogu.
Komunala Trebnje ponuja, da bi po Mokronogu či
stila ulice.
SKLEP: Komisija v sestavi A. Borštnar (predse
dnica), A. Urbič in B. Dvornik bo pripravila vse kar 
je potrebno (seznam ulic in drugo), za zbiranje 
izvajalskih ponudb.

Seja Sveta je bila zaključena ob 20.15 uri.

H 1. IZREDNA SEJA SVETA KS
je bila 10. 3. 1999. ob 18. uri.

PRISOTNI:
člani sveta KS: Peter DEU, Borut DVORNIK, 
Branko JANEŽIČ, Jože KOPINA, Franci KOS
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Anton MAVER, Peter MIKEC, Zvonko 
PRESKAR, Adolf URBIČ, Anka ZAJC in Alojz 
ZORC;
občinski svetnik Alojz GREGORČIČ, 
računovodja KS Slavko ŽNIDARŠIČ.
Opravičil seje Janez BREGANT.

Sejo je vodil predsednik Anton MAVER.

DNEVNI RED:
1. Odprtje cesta "Za zidom"
2. Razno

POTEK SEJE IN SKLEPI:

1. Po burni razpravi, v kateri so bile pretehtane vse 
možnosti, od pravnih do eventualnega fizičnega 
posega, je bil sprejet naslednji
SKLEP: KS Mokronog bo nadaljevala aktivnosti 
za odprtje ceste "Za zidom" po pravni poti. Za 
vodenje aktivnosti so pooblaščeni Anton MAVER, 
Zvonko PRESKAR in Alojz GREGORČIČ.

2. RAZNO
a. Ponudbo Kluba lastnikov in ljubiteljev klasičnih 
motociklov za izvedbo paralelne vožnje starih vozil 
skozi Mokronog, ki je predvidena za 5. junij, KS 
sprejme, če Klub pristane na znesek 50.000 sit. 
Odgovornost za izvedbo prevzameta A. Gregorčič 
in P. Mikec.
b. V Mokronogu naj bi se čistile naslednje ulice:
- glavna cesta od gasilskega doma do podjetja 
Family Frost,
- cesta od cerkve do Majcna,
- ulica ob blokih do Vile Vere,
- parkirni prostor pred pošto,
- cesta od avtobusne postaje do vhoda v Iskro. 
Komunalo Trebnje in zasebnika Jožeta Luzarja 
zaprositi za ponudbo oziroma cenik storitev.
c. Komisija za sanacijo Ostrožnika se bo sestala 12. 
marca. S strani KS bosta sodelovala A.Maver in 
P.Deu. Povabiti je treba tudi pogodbenega uprav- 
ljalca peskokopa L. Gregorčiča. Na sestanku je 
treba izdelati predlog načina izkoriščanja 
peskokopa in vodenje evidence o izdanem materi
alu. Komisija mora predlog ponuditi Svetu KS v 
potrditev.
č. Prošnji Branka ŠKARJA iz Martinje vasi za 
uporabo male sejne dvorane, se odobri. Cena za 
enkratno uporabo je 4.000 sit.

Seja je bila zaključena ob 20.uri.

ODGOVORILI SO NAM

KOMUNALA TREBNJE

1. Namestitev agregata za črpališče Ribjek
V zvezi s predlogom, da bi v Ribjeku postavili agre
gat (glej 3 sejo, pod točko Razno/d), je Komunala 
Trebnje odgovorila, da se glede na veljavne pred
pise, distribucija pitne vode ne more reševati tako, 
da bo nadomestni vir za pogon črpalk agregat, 
temveč je potrebno v vodovodnem omrežju zago
toviti ustrezno zalogo vode, ki hkrati lahko služi 
tudi potrebam požarnega varsta. Poleg tega je v 
ožjem varstvenem pasu vodnega vira prepovedano 
graditi objekte, ki bi ga lahko onesnažili. Med te 
spada tudi agregat (nafta!). Seveda bi bilo pod 
posebnimi pogoji tudi to možno izvesti, vendar iz 
Komunale opozarjajo, da sta tako izdelava tovrstnih 
projektov, kot njihova izvedba, izredno dragi.
2. Nov in večji rezervoar na Belem Griču
K predlogu KS Mokronog za izgradnjo večjega re
zervoarja na Belem Griču ni s strani Komunale 
nobenih strokovnih pomislekov. Odločitev je torej 
na strani krajevne skupnosti in občine, ki morata, če 
se za investicijo odločita, tudi zagotoviti denar tako 
za izvedbo upravnih in tehničnih postopkov, kot za 
samo gradnjo.
3. Vodopreskrba za Križni Vrh
(Glej: 2. seja, točka 3/a in 3.seja, točka 1/2)
V zvezi z ureditvijo vodopreskrbe za Križni Vrh, 
Komunala Trebnje, med drugim, sporoča: "Naša 
udeležba pri projektu bo izvajanje nadzora pri grad
nji po pooblaščenem nadzorniku, geodetsko sne
manje jarka in izdelava podzemnega katastra ter 
neposredna priključitev (delo brez materiala) 
sekundarnega voda na primarni vod. Vrednost 
našega prispevka tako znaša skupaj 38.858,5o sit."
4. Priključitev na javno kanalizacijo objektov na 
Starem trgu 25
ter objekta Rafka Bijeca in Jureta Žlajpaha
(Glej: 3. seja, točka 4/4)
Ker so v obvestilu Komunale tudi za postopek 
uporabna napotila, ga objavljamo v celoti. 
Obveščamo vas, daje področje javne kanalizacije v 
občini urejeno z Odlokom o javni kanalizaciji 
(Uradni list RS, št.67/93). Interesenti si morajo pred 
priključitvijo na javno kanalizacijo od upravljalca 
pridobiti ustrezno soglasje in plačati takso, ki je vir 
občinskega proračuna. Zadeve morajo zainteresi
rani predhodno torej urediti v Komunali Trebnje. 
Glede izbora izvajalca del 8. člen odloka določa, da 
spojni kanal, katerega interesenti želijo zgraditi, 
lahko gradi vsakdo, kdor je za to strokovno 
usposobljen, mora pa investitor priglasiti gradnjo
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upravljalcu najmanj 8 dni pred pričetkom del zara
di izvajanja nadzora, ki ga mora izvajati nadzornik 
upravljalca kanalizacije. Neposredne priključitve 
izvajalec ne sme izvesti, saj izvaja priključke na 
javno kanalizacijo lahko le javno podjetje - v obči
ni Trebnje je to Komunala Trebnje.

TELEKOM
(Glej: l.seja, točka 4/5)
V odgovoru na dopis KS, Telekom - služba za 
investicije, Novo mesto, sporoča:
- Nova digitalna telefonska centrala je v 
Mokronogu že postavljena, prav tako je priprav
ljeno novozgrajeno telekomunikacijsko omrežje. 
Za zagotovitev dovolj velikih kapacitet za prenos 
signalov po medkrajevnih linijah do centrale v 
Trebnjem moramo ponapeti nov optični kabel po 
Telekomovi liniji, ki stoji ob železniški progi 
Trebnje-Mokronog. Linija stoji na zemljišču, ki je 
last Slovenskih železnic in smo zato potrebovali 
njihovo soglasje k lokaciji. Za soglasje smo 
zaprosili 23.8.1997, dobili smo ga (kljub urgencam) 
7.12.1998. Po prejemu soglasja o lokaciji, smo 
zaprosili za soglasje h gradnji in ga dobili 1.2.1999. 
Ponapetje optičnega kabla je sedaj v zaključni fazi. 
Po vzpostavitvi telekominikacijske zveze, bomo 
vključili novo telefonsko centralo v Mokronogu, 
predvidoma v aprilu 1999.
- Centrala v Mokronogu sestoji iz verzije 4 in ver
zije 5. Razlika je v tem, da verzija 4 omogoča dvoj
čkove priključke, verzija 5 pa z nadgradnjo tudi 
ISDN priključke. Vse ostale dodatne storitve 
omogočata obe centrali enakovredno in bodo 
dostopne takoj ob vključitvi centrale. Razlog za 
postavitev obeh delov centrale je v slabem in pod- 
deminzioniranem omrežju preko katerega je 
vključenih skoraj dve tretjini dvojčkovih 
priključkov. Verzija 4 omogoča, da so tudi ti 
priključki digitalizirani.
- Cilj Telekoma Slovenije je ukiniti vse dvojčkove 
priključke, kar je pogojeno z rekonstrukcijo in 
dograditvijo celotnega omrežja. S temi deli smo v 
samem Mokronogu ter v smereh Laknice in Preloge 
pričeli že lani in bomo letos nadaljevali. V okviru 
tehničnih možnosti in razpoložljivih kapacitet 
kablov na posameznem območju, bomo postopno 
odpravljali dvojčkove priključke.
- Trenutno so za območje centrale Mokronogu tri 
vloge za ISDN priključek, ki jih bomo lahko ure
sničili takoj po vključitvi digitalne centrale. Če bo 
zahtev več, bomo kapacitete povečali.

VČERAJ-DAN ES-JUTRI

OGREVANJE V KULTURNEM 
DOMU
Zdaj je že jasno, da se bo kulturni dom rešil dotrajanih 
predpotopnih peči in dobil centralno ogrevanje. Precej je 
k temu pripomogla tudi pripravljenost Ministrstva za 
kulturo - sklad za ljubiteljske kulturne dejavnosti 
Slovenije, da v ta namen prispeva milijon tolarjev. 
Naložba bo sicer težka blizu 4 milijone, vendar v KS 
upajo, da bodo denar zagotovili. Namreč, pogoj za mi
nistrov milijon je najmanj toliko lastnih sredstev oziro
ma postavitev centralnega ogrevanja.

KMETIJSKA ZADRUGA GRADI
Kmetijska zadruga Trebnje bo v teh dneh v Mokronogu 
začela graditi nov in sodoben prodajni center. Stavba bo 
v obliki črke L vmeščena med t.i. Majcnovo hišo in 
kamnoseško delavnico. Na 870 m2 koristnih površin bo 
svoj prostor dobila železnina z repro-materialom, samo
postrežna trgovina in bife. Na vprašanje, kdaj bo 
otvoritev, je direktor, g.Ludvik Jerman, odgovoril: "Čez 
tri mesece, gotovo pa pred trgatvijo!" Tudi trgatev ni 
tako daleč

NESREČA NE POČIVA
Za vse je najbolje, če gasilska sirena skliče gasilce le za 
vajo. Letos je že dvakrat poklicala zares.
15. januarja je zagorelo na Prelogah. Na pomoč so pri
hiteli gasilci iz Mokronoga, Trebelnega, Trebnjega, 
Belega Griča (GD Sveti Križ) in Dol.Jesenic (Sv.Rok). 
Storili so vse, kar so mogli. Lastnica Fani Popit je kljub 
temu utrpela za l,2miljona škode. Streho nad glavo je
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izgubil tudi podnajemnik Franc Žagar, kateremu je obči
na (g.župan Pungartnik si je osebno ogledal pogorišče) 
omogočila začasno bivanje v prostorih bivše sodnije. 
Čez deset dni, 25. januarja, so se ognjeni zublji lotili 
Čepinove kmetije v Gorenji vasi. Škoda je ocenjena na 
8 miljonov sit (kozolec, ostrešje na gospodarskem 
poslopju, sušilni stroj, traktor, nakladalka, obračalnik za 
seno, motorna žaga, veliko krme). Požar so gasili 
gasilci iz gasilskih društev Mokronog, Trebnje, Mirna, 
Dol.Jesenice in Beli Grič.

POMAGAJMO Sl 
Skupni akciji

Predsednica župnijske Karitas, ga. Anica Berginc-Dolenšek, 
med udeleženci novoletnega srečanja.

Krajevna organizacija Rdečega križa in 
župnijska Karitas sta decembra 1998 pripravili 
srečanje bolnih, invalidov in krajanov, starih nad 70 
let. Srečanje se je začelo s skupno mašo v farni 
cerkvi, nadaljevalo pa s programom v kulturnem 
domu, kjer so udeležence razvedrili mokronoški 
osnovnošolci. Seveda tudi pogostitev ni izostala.

V Božično-novoletnem času sta organizaci
ji z roko v roki obiskali na domu čez 160 krajanov 
in jih obdarili.

Čestitke
MARIJA VOVK iz Hrastovice in JANEZ 

KREVS s Križnega Vrha sta februarja praznovala 
93 rojstni dan, mesec dni kasneje pa so se ta 
spoštljiva leta priklonila tudi ge. AMALIJI 
OB AH A iz Mokronoga. Vseh treh se je s šopki in 
čestitkami spomnila KO Rdečega križa. Največ k 
prijetnemu vzdušju pa so prispevali kar slavljenci 
sami s svojim optimističnim in veselim pogledom v 
prihodnost.

V fotografski objektiv smo hoteli ujeti tudi 
našega najstarejšega krajana g. Jožeta 
MARENČETA, ki je 24. marca praznoval 98 rojst
ni dan, vendar ga nismo mogli dobiti doma. Pa 
drugič! Čestitke pa vseeno veljajo.

Marija VOVK 
je veselo 

povabila v 
hišo.

Na obisku pri Janezu KREVSU:

Dajte no mir s fotoaparatom! Pa še za časopis! se je branila 
ga. Obaha.

Pomagajmo si
K veliki denarni vsoti, kije bila potrebna za 

premagovanje bolezni malega Petrčka iz 
Hrastovice, je prispevala tudi KO RK Mokronog.

MOKRONAJZAR



MOKRONAJZAR
Za vsako bolezen rož'ca raste

Center za izobraževanje in kulturo Trebnje 
je s programom Univerze za tretje življenjsko 
obdobje aktiven tudi v Mokronogu. Tako se 
skupina zainteresiranih krajanov vsak torek ob 
9.uri dobiva v Domu upokojencev, kjer jim 
mag.farmacije g.Jože Kukman odkriva čudeže na
rave pod skupnim naslovom "Za vsako bolezen 
rož’ca raste". Krožek ni namenjen samo upoko
jencem, sodelujejo lahko vsi, ki jih ta tematika za
nima.

Animatorka krožka je g.Tončka Borštnar. 
Pri njej dobite tudi vse podrobnejše informacije.

SLOVESNA OTVORITEV CESTE
10. aprila je bila v Zgornjih Laknicah 

slovesna otvoritev ceste, ki vas povezuje z 
Brezovico. Slovesnost je bila opravljena z nekaj
mesečno zamudo, ki pa jo je domačin hudomušno 
opravičil: "Veste, otvoritev ceste prav lahko 
primerjaš s poroko. Tej pa malo življenja na koruzi 
prav nič ne škodi!"

Predsednik gradbenega odbora, g.Matija 
ŠIRCELJ, ki je vodil protokol, sploh ni prišel v 
zadrego, ker se ob določeni uri niso pojavili občin
ski povabljenci, je pač za tri vrstice skrajšal svoj 
otvoritveni govor. Zato pa je še z večjim veseljem 
pozdravil vaščane in lastnike parcel, ki leže ob novi 
cesti, saj so za uresničitev dolgoletne želje zbrali 
1.684.000 sit. Krajevna skupnost Mokronog je 
prispevala 434.951 sit in predsednik Sveta, g.Tone 
MAVER, je bil deležen toplega aplavza, ko je bil 
povabljen k besedi.

Tu bi moral navesti, da sta bila med 
udeleženci dogodka tudi občinska svetnika Alojz 
GREGORČIČ in Franci BARTOLJ, vendar sta bila 
v tem okolju tako domača, da bi ju verjetno žalil, če 
bi ju omenjal kot posebna gosta.

Rezanje traku je bilo opravljeno v res 
slovesnem vzdušju, ob zvokih žive muzike in v 
opojnih dišavah domačih dobrot, ki so čakale takoj 
za slavolokom. Potem pa, saj veste: razne shujše
valne kure in diete so imele tisti dan dopust!

In ker se spodobi, da se novo cesto prevozi, 
pa čeprav je strma kot gotska streha, se je po njej 
pognala kolona avtomobilov. Pa bi bilo koristneje, 
če bi jo vsi udeleženci prehodili, kajti na vrhu, pred 
zidanico Francija KOSA, so čakale mize, na mizah 
cvetje, vino in veliko, veliko veselja.

s.p.

Pot "Za zidom" so Mokronožani od nekdaj uporabljali, 
predvsem takrat, če so se hoteli izogniti prometu po glavni cesti. 
Že takrat je bila pot veliko bolj vama, predvsem za otroke.

Pot je imela svojo vlogo tudi ob raznih prireditvah, ki 
so se odvijale po glavni ulici, n.pr. za pusta, kresno noč, ob 
srečanju folklornih skupin ipd. Nepogrešljiva je bila ob raznih 
komunalnih in drugih posegih na glavni ulici pa tudi ob zna
menitih mokronoških sejmih.

Pot "Za zidom" ima govoreče ime, ki že samo pove, da 
ni od včeraj. Govori nam o mokronoški zgodovini, o tem, daje 
bil Mokronog nekoč obzidan in da je ZA ZIDOM tekla pot. 
Peljala je tudi mimo obrambnega stolpa, ki ga že leta 1279, sku
paj z Mokronogom, zasledimo v listini, s katero je Vilijem 
Svibenjski kraj in stolp vrnil krškim škofom. Leto pozneje je 
omenjen tudi v listini Rudolfa I. Habsburšekga ("forum in 
Nazzenvoz cum turi").

V začetku osemdesetih let je tovarna Iskra Elektroliti 
cesto zaprla, jo naredila za svoje dvorišče, na stolp pa obesila 
vrata, daje postal vogalni kamen dvorišča in stražar nekega čud
nega pojmovanja lastnine. In če je bilo to za osemdeseta leta, ko 
je bilo vse "naše", še sprejemljivo, ne nazadnje tudi zaradi 200 in 
več domačinov, ki so služili kruh v "svoji" tovarni, je danes 
popolnoma absurdno. Namreč, po tem pojmovanju lastnine bi 
lahko tudi lastnica Zlate kaplje (prosim za odpustek!), pa še kako 
prav bi ji prišlo! zaprla cesto pred gostilno in jo organizirala v 
letni vrt.

Likvidacijski upravitelj Iskre Elektroliti, g.Tibor 
Šimonka (pa še nekateri iz tega kroga!), se za to ne meni kaj 
dosti. On ve, da bo lažje prodal, če bo zraven tudi pot "Za zidom" 
in se čudi (pa še nekateri iz tega kroga!), krajevni skupnosti, ki 
zahteva, da se pot spet odpre za splošno rabo. Čudi se gospod 
likvidacijski upravitelj (pa še nekateri iz tega kroga!) kljub temu, 
da je pot "Za zidom", s parcelno številko 1075/6, K.o. 
Mokronog, vknjižena v zemljiški knjigi kot javno dobro v 
splošni rabi.

Torej je mokronoška!
Svet krajevne skupnosti Mokronog, ki si prizadeva po 

pravni poti stvari spraviti v red, in po moji skromni sodbi je to 
edina demokratična pot, je za sedaj poslal prijavo zaradi zaprtja 
ceste Prometnemu inšpektoratu RS in tako sprožil uradne mline.

Srčno upam, da ne bodo mleli otrobov!
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KULTURA
DELAVNI PEVCI
Ob slovenskem kulturnem prazniku je moški pev
ski zbor Emil Adamič iz Mokronoga nastopil na 
prireditvi v Šmarjeti, 10. aprila pa v Trebnjem, na 
občinski reviji pevskih zborov. Do konca sezone 
nameravajo, skupaj z mirnskimi pevkami, ponovno 
postaviti na oder nekoliko spremenjeno spevoigro 
Oče nebeški, glej, s katero se bodo potegovali tudi 
za povabilo na državno srečanje amaterskih gleda
liških skupin.

MOKRONOG V ETRU
V teh mesecih ste na frekvencah Radia Slovenija 
lahko kar nekajkrat ujeli prijazne in zanimive 
besede o Mokronogu in okoliških krajih. Zahvala 
gre radijski novinarki Valči Ravbar, tonskemu 
mojstru Velikonju in seveda mokronoškim pevcem, 
ki so novinarko in mojstra povabili. Tako so 27. 
januarja v posebni sobi Devove gostilne orga
nizirali snemanje in napolnili kar nekaj trakov z 
mokronoškim razpoloženjem, običaji in zani
mivostmi. Nekaj od tega ste lahko že slišali, n.pr. 
reportažo o Vorančevi poti, nekaj še pride na vrsto.

_ _  MOKBONAJZAB_ _ _ _ _ _ _ _ _ _

POD KLOBUKOM

Mokronožan pač najhitreje postaneš, če krstiš podplate

Na začetku leta nas je razredničarka Olga Bartolj 
prijavila za sodelovanje na oddaji TV Slovenija Pod 
klobukom. Ko smo vsi na to že malo pozabili, je 
prišlo obvestilo: "Pripravite se, prihajamo!" 
Priprave so bile kar naporne. Najprej smo lotili 
besedila, napisal ga je g. Stane Peček, ki je pred
stavilo Mokronog, nastanek imena in še nekaj zani
mivih zgodb, vezanih na kraj. Po nekajkratnih 
bralnih vajah smo morali besedilo spraviti v glavo 
in ga sproščeno pripovedovati, kar je, verjeli ali ne,

Kreatorki in manekenka. Se ne vidi? Pa bi gledali TV!

najtežje. TV ekipa je seveda najprej naredila avdi
cijo in, na naše veliko veselje, prav vse povabila na 
nastop pred kamero. Snemanje je bilo zaradi spre
minjanja lokacij in vetrovnega vremena precej 
težaško, sicer pa zelo zabavno, saj je imela TV 
ekipa toliko prijaznosti in "heca" na zalogi, da za 
utrujenost sploh ni bilo prostora. Tudi ljudje na 
terenu so nas lepo sprejemali in se jim od srca zah
valjujemo, posebno še gospodu župniku, ki nas je v 
najbolj pravem času postregel s toplim čajem in 
piškoti, ter gostilni Deu, ki ima najboljše sadne 
kupe.
In medtem, ko je ena skupina kameram predstavjala 
kraj, je druga pri likovnem krožku ustvarjala "novo 
modo" in glinaste izdelke z odtisom bose noge, dva 
pa sta se spoprijela z odlomkom Shakespearove 
"Ukročene trmoglavke".

Našo uspešnost ste lahko že ocenili, če ste le 
imeli čas posedeti "Pod klobukom" oziroma, če 
niste zamudili dveh TV oddaj pod tem naslovom.

Potovali smo skozi čas, zgodovino 
Mokronoga, in se tudi sami pri tem marsikaj

Kaj se pa sprenevedaš? Kot bi ne vedela, da ti je 
Sheakespeare že v naslovu določil usodo: “ Ukročena 
trmoglavka ”,
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naučili. Ne moremo pa se znebiti grenkega 
priokusa, ki je ostal po sprehodu skozi neurejen in 
umazan trg. Zgodbe o veličini in o pomembnosti 
Mokronoga, ki smo jih z največjim navdušenjem 
pripovedovali, so tako res le še zgodbe. Sprašujemo 
se, če bil Voranc tudi danes zapisal o Mokronogu, 
daje potoval skozi naj lepše kraje sveta.

Vsi sodelujoči
Pripis urednika:
Pod kolobukom smo odkrili:
Jožeta MIKCA, Jožeta NOVAKA, Janjo VOVK, 
Manco HOČEVAR, Matijo ŽLAJPAHA, Mirana 
ZORETA, Dejana ŠKARJO, Nejca LAHNETA, 
Kristino KRIŽANAC, Boruta LESKOVŠKA, Nejo 
B1JEC, Nino HLEBEC, Sašo JANEŽIČ pa še 
osmošolce, ki so se za to priložnost likovno 
angažirali.
Mentorice so se sicer hotele izmuzniti, vendar je bil 
Mokronajzar vztrajen in jih zato še z večjim vesel
jem napove: Zvonka KOSTREVC, Lučka DREŽA 
in Amalija VITMAN.

Pravzaprav, če dobro pogledate, je oblika klobuka še ostala.

MATERINSKI DAN
Učenke in učenci 2.b razreda smo ob materinskem 
dnevu pripravili za mamice in babice kratek kul
turni program. Podarili smo jim tudi broške, ki smo 
jih sami naredili.

Učenke in učenci 2. b

P: Ustavi konje! O čem govoriš?
S: O predstavi, ki sojo sinoči na mokronoškem odi
grali kulturniki iz Velike Loke. Lahko ti je žal! Prav 
imenitna predstava. Še posebej se je izkazala naša 
Erika. Igrala je načelnikovo ženo, ti rečem: prava 
profesionalka!
P: Čigava Erika?
S: Erika Slak Riossa.
P: A, ja? Zakaj pa igra na Veliki Loki?
S: Seje pač tam vključila v dramsko skupino, ker je 
v Mokronogu ni.
P: Saj trdim, da v Mokronogu ni nič!
S: Predstava je pa bila.
P: Mi je pač žal, ker nisem bil obveščen. So sploh 
bili kakšni plakati?
S: So. In to kar upadljivi in zgovorni. Naslikan je 
bil krap v barvah.
P: A tisti! Saj sem jih opazil. Pa sem mislil, da bo 
kdo ribe prodajal!
Naj dodamo, da je bila dvorana kljub odsotnosti 
gospoda P. polna. Igralcem in režiserju Danetu 
Barletu pa vse čestitke in lepa hvala.

ŠPORT

SMUČARJI NA VOGLU
V začetku marca je smučarska sekcija Športnega društ
va Mokronog organizirala enodnevni smučarski izlet na 
Vogel. Poleg izletniškega smučanja smo izpeljali tudi 
tekmo v veleslalomu. V sedmih starostnih skupinah je 
štartalo kar 76 tekmovalcev.

KRAPI V MOKRONOGU

Namesto zapisa o gostovanju KUD Ivan Cankar iz 
Velike Loke, povejmo anekdoto. Imen seveda ne 
bomo izdali, lahko pa ugibate.
S: Sinoči pa te ni bilo videti na predstavi!
P: Kakšni predstavi?
S: Pa ravno ti vedno bentiš, kako se v Mokronogu 
nikoli nič ne dogaja, kako je vse na psu, kako se 
nobenemu več ne ljubi, kako je včasih...

Najboljša mesta so osvojili: 
med letniki 1990-93, dečki:
Lovrenc KOLENC, Tadej MIHALIČ, Rok ŽLAJPAH, 
deklice:
Alja KORAČIN, Pika DVORNIK, Manja REP; 
letniki: 1987-89, dečki:
Uroš HOČEVAR, Žiga ZAGORC, Jaka SLAK-RIOSSA, 
deklice:
Maša DVORNIK, Špela KRŽIČ, Lea MAJCEN; 
1986-87, dečki:
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Matic ŽLAJPAH, Marjan NOVAK, Toni LENARČIČ, 
deklice:
Suzana SAMIDE, Nataša ŠUŠTARŠIČ, Teja FLORJANČIČ; 
1984-86:
Marko HRASTAR, Igor ŠKRJANEC, Denis ŠUŠTARŠIČ; 
članice: Vesna MIKEC, Suzana MIKEC; 
člani do 35 let:
Marjan KOLENC, Borut RESMAN, Borut DVORNIK; 
člani nad 35 let:
Iztok REP, Franc KRŽIČ, Bojan KORAČIN.

Športno društvo Mokronog in vsi udeleženci se od srca zah
valjujejo vsem, ki so smučarski dan na Voglu kakorkoli pod
prli.

B.K.

OBČINSKO PRVENSTVO NA ROGU
V organizaciji Šolskega športnega društva občine Trebnje je 
bilo na Rogli organizirano občinsko prvenstvo v smučanju. 
Mokronoška mladež se je dobro odrezala. Pri mlajših 
cicibankah je Alja KORAČIN osvojila prvo mesto, Pika 
DVORNIK tretje. Pri mlajših cicibanih je bil bil Lovrenc 
KOLENC tretji, Rok ŽLAJPAH četrti in Luka BULC peti. 
Cicibanka Maša DVORNIK je bila tretja, Špela KRŽIČ 
sedma, ciciban Žiga ZAGORC peti in Uroš HOČEVAR šesti.
V tekmi mlajših deklic je Tea FLORJANČIČ dosegla šesto 
mesto, medtem ko je med mlajšimi dečki Matic ŽLAJPAH 
osvojil tretje mesto in Marjan NOVAK deveto. Pri starejših 
deklicah pa si je zlato kolajno prismučala Suzana SAMIDE.

Vsem prijazno segamo v roko in želimo še veliko
uspehov.

ENO LETO KNJIŽNICE
v novih prostorih

Te dni se bo zavrtelo leto, odkar mokronoško 
knjižno izposojovališče deluje v novih prostorih. Odprto 
je dvakrat tedensko po 4 ure. Knjižničar Janez PUN
GARTNIK je v tem času postregel nekaj čez 1.500 
obiskovalcem, ki so si izposodili 4.500 knjig.

Knjižna zaloga šteje 6.500 knjižnih enot. K tej 
številki je bilo lani dodanih 260 enot, letos pa še 60. 
Podatki med drugim povedo, da matična knjižnica Pavla 
Golie skrbi za dopolnjevanje knjižne zaloge na izposoje- 
vališču, čeprav je treba takoj dodati, da so, glede na 
dobro organiziranost, bralcu hitro dosegljive tudi vse 
druge knjige iz matičnega fonda in celo iz drugih sloven
skih knjižnic. Potrebno je le zavrteti telefonsko številko 
matične knjižnice 44-104.

Šolarji so zelo hvaležni za dopolnitev knjižne 
zbirke Kondor, v kateri je zastopan pretežni del obvezne
ga šolskega čtiva. Veseli so bili tudi pozornosti ob zim
skih počitnicah, ko so se lahko zabavali z računalniškimi 
igricami. To priložnost bodo imeli tudi med poletjem.

Knjižno izposojevališče v Mokronogu je odprto 
v ponedeljek, od 12. do 16. ure
v četrtek, od 14. do 18. ure.

Gospa Štefka Uhan, Mokronožanka po 
prepričanju in stažu, zato občutljiva na vse kar se 
dogaja v kraju in s krajem, nam je poslala 
prispevek v rimah. Literarnih stvaritev sicer ne 
objavljamo, ker pa gre v tej pesmi pravzaprav za 
informacijo, napisano na drugačen način, jo 
objavljamo.

Mokronog naš je mrtva vas: 
napredek šel je mimo nas.
Včasih smo bili tržani, 
zdaj navadni smo vaščani.

V slogi smo lepo živeli, 
župana svojega imeli, 
poleg tega še sodnijo, 
financarje in davkarijo,

v istih časih še notarje, 
gruntne bukve in žandarje.
Ostali so nam le spomini 
o bogati zgodovini.

V Trebnjem pa so zmago pili, 
ko so vas za mesto proglasili, 
tja zvozili so prav vse pravice, 
davčne, sodne in občinske škrice.

In dočakali so čase zlate 
za gospodarje - birokrate, 
pogačo zdaj v rokah držijo, 
nam drobtinice delijo.

No, enkrat so se izkazali, 
za klavnico so žegen dali, 
po paragrafih vse poteka, 
kanali pa so polni dreka.

Pobrali so nam skoraj vse, 
še dobre "plave angele", 
pustili pa, dobrotniki, 
številko 1-1-3.

Ko pride pa volitev čas, 
se zopet spomnijo na nas, 
obljub nešteto je razdanih, 
pisno, ustno, v tulipanih.

Čim glasovi so oddani, 
zgine volja, tulipani, 
spet pozabijo na nas, 
na Mokronog, mrtvo vas.
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v soboto, 
24. aprila

VELIKA 
ČISTILNA 
AKCIJA

KRADEMO SMETI NARAVI

Lovska zveza Slovenija, pripravlja za 
soboto, 24. aprila po vsej Sloveniji veliko čistilno 
akcijo pod geslom KRADEMO SMETI NARAVI. 
Nosilci akcije bodo vse slovenske lovske družine, 
ki pa vabijo k sodelovanju tudi druga društva (gasil
ska, kulturna, športna, upokojenska, vinogradni
ška...) in vse krajane.

LOVSKA DRUŽINA MOKRONOG, ki je 
nosilec akcije na terenu naše krajevne skupnosti, si 
je potek akcije zamislila (v grobem) takole: 
udeleženci se bodo ob 8. uri zbrali na mokro- 
noškem sejmišču, pred gasilskim domom. Tu bodo, 
glede na število udeležencev in število vozil, 
oblikovane delovne skupine in razporejene po 
območjih čiščenja.

Skupine bodo čistile po gozdovih, po 
travnikih in ob cestah. Manjše odpadke (steklenice, 
pločevinke ipd.) bodo nabirale v vreče in jih odla
gale na mesta, od koder bo možen takojšen odvoz 
na začasno deponijo, večji kosi (odsluženi avtomo
bili ipd.) pa bodo s traktorskim vitlom potegnjeni 
do poti in odpeljani. Svojo pripravljenost je že 
ponudil g.Peter DEU, ki bo dal na razpolago 
kamion s hidravlično roko.

Večja črna odlagališča, bodo skupine samo 
označile in njihove lokacije sporočile vodstvu akci
je. Seznam odlagališč bo posredovan v nadaljni 
postopek ustreznim občinskim službam.

Morebitne podrobnejše informacije lahko 
dobite pri predsedniku lovske družine Mokronog, 
g.Francu HRIBARJU, ali pri kateremkoli lovcu.

In naj ponovimo povabilo: v soboto, 24. 
aprila, ob 8.uri pred gasilskim domom v 
Mokronogu.

Za zaključek bodo pri lovski koči lovci 
vsem udeležencem postregli z malico.

skrbimo za živali

VETERINARSKA 
POSTAJA Trebnje

OBVEZNO CEPLJENJE PSOV
bo v ponedeljek, 3. maja 1999.

Veterinarska postaja Trebnje obvešča 
lastnike psov, da morajo na cepljenje pripeljati 
vse pse, starejše od treh mesecev. Proti kršilcem 
bo uveden upravno kazenski postopek, nece
pljeni psi pa pokončani v skladu z odredbo.

Cepljenje stane 4.000 sit, medtem ko je 
cena za cepljenje na sedežu ambulante izven 
razporeda ter za zamudnike 4.200 sit.

Na cepljenje prinesite značko in 
knjižico. Če ste značko ali knjižico izgubili, 
boste to priglasili ob cepljenju. Za izdelavo 
nove značke in izdajo nove knjižice bo potre
bno odšteti 1.200 sit.

CEPLJENJE BO PO NASLEDNJEM 
RAZPOREDU:

V PONEDELJEK, 3. maja 1999
7.00 Beli Grič (pri Lukiču)
8.00 Sveti Vrh (pri Baletu)
8.30 Gor. Laknice (pri kapelici)
9.00 Sred. Laknice (pri Vovku)
9.30 Dol. Laknice (pri Gregorčiču)

10.30 Hrastovica (pri Vovku)
11.00 Bruna vas (pri Petriču)
11.30 Mokronog (na sejmišču)
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MOKRONAJZAR NA 
OBISKU
PRI ALANU BIZJAKU

Kdo ve, če so bogovi na grškem Olimpu 
slutili, da bodo v njihovo družbo nekoč silili tudi 
najstniki, v kemijo zaljubljeni.

"Kampa vi?"se nemara čudijo in dviguje
jo obrvi.

"Gospe in gospodje, z vsem spoštovanjem, 
toda čim višje si, večji je razgled!" se ne zmedejo 
najstniki.

"To je gotovo res, je pa treba za vsak 
milimeter vzpona krepko garati, pa še malo več!"

"Saj za to gre, da mi hočemo garati!" 
odgovarjajo najstniki.

"Pa se zavedate, da bo kljub garanju le 
nekaterim uspelo?"

"Nikar ne strašite! To je vendar naravno! 
Pomembno je, da dosežeš čim več!"

To se mi je mimogrede vtirilo v misel, ko 
sem se pred dnevi pogovarjal z dijakom 3. letnika 
novomeške gimnazije, Mokronožanom Alanom 
Bizjakom. Ne po naključju. Alan je med petnajsti
mi slovenskimi srednješolci, ki se dvakrat teden
sko, ob vseh drugih obveznostih, v Ljubljani 
udeležujejo posebnih priprav za nastop na med
narodni kemijski olimpiadi.

"Saj res, Alan, kako nekdo sploh pride v ta
izbor?"

"Verjetno moraš imeti že v osnovni šoli 
srečo, da srečaš nekoga, ki ti zna pogledati pod 
kožo, te potem navdušiti in postaviti temelje. 
Moja dobra vila je bila gospa učiteljica Vera 
Tratar. Hvala ji! Gospa Vera meje tudi vključila v 
prva tekmovanja. V sedmem in osmem razredu 
sem dobil na državnem tekmovanju Zlato 
Preglovo plaketo, v prvem letniku gimnazije sem 
bil deseti v Sloveniji, v drugem letniku sem 
dosegel srebrno plaketo, za nagrado pa še 
možnost enotedenskega izobraževanja iz kemije,

ki sem jo z veseljem izkoristil. Tudi zato, ker je 
bilo na Otočcu.

Letos gre še bolj za res. Že to, da so v isti 
skupini tretji in četrti letniki, je za nas tretješolce 
poseben izziv, obenem pa dodatna obremenitev, 
kajti manjka nam vse tisto znanje, ki so ga četr
tošolci osvajali že pri rednem pouku. Ne gre samo 
za kemijo, predvsem manjka matematike in še 
česa, med drugim tudi večje zrelosti, ki je vezana 
izkušnje in čas.

Vsa zadeva pa poteka podobno kot v špor
tu. Najprej se moraš uvrstiti na državno tek
movanje in se prebiti med trideseterico. Nato se 
moraš dokazati za petnajsterico, naslednji izbor se 
skrči na šest, na olimpiado, ki bo julija v Bankoku 
na Tajskem, pa bodo odpotovali štirje.

Med posameznimi testiranji so za kandi
date organizirani dodatni izobraževalni tečaji, 
kajti snov za olimpiado precej presega srednješol
ski program. Vseeno pa največ dela ostane za 
doma. Nekaj težav povzroča tudi literatura, ki je 
večji del v angleščini. Naj povem še, da se ne 
obremenjujem z nadaljno uvrstitvijo. Krasno bi že 
bilo, vendar se mi zdi najbolj pomembno to, da si 
nabiram znanje in izkušnje."

Obisk sem zaključil z iskrenimi čestitkami 
Mokronajzarja - in njegovih bralcev - za vse 
doseženo. Za naprej pa: držimo pesti!

Še nekaj. Alan ima skupaj s prijateljem iz 
Kranja stran na internetu. Če ima kdo željo (in 
možnost), lahko pogleda na:
HTTP: www2.ARNES.SI/»AFURLAl/KEMIJA

S. Peček
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3. DOL zahod - moški LESTVICA sezona 1998/99

1. PRVAČINA 18 16:2 49:12 837:509 32
2. PneumaCenterMokronog 18 13:5 42:22 829:705 26
3. LOGATEC 18 12:6 42:28 894:786 24
4. GOSTILNAJARM KROPA 18 10:8 40:31 882:799 20
5. ELVO BLED II 18 10:8 39:31 876:812 20
6.SALON1TANHOVO 11 18 10:8 35:30 768:752 20
7. ŽURBI TEAM KAMNIK 1118 8:10 31:40 832:937 16
8. ŽIROVNICA 18 7:1132:40 862:911 14
9. BOHINJ 18 3:15 18:47 662:897 6
10. TERMO LUBNIK II 18 1:17 6:53 514:848 2

Ekipa Pneuma center Kos Mokronog nastopa v mini-ligi (skupaj 
z 9. in 10. uvrščeno ekipo iz 2. DOL ter 2. uvrščeno ekipo iz 3v. 
DOL - vzhod) za uvrstitev v 2. DOL. Tekme so v telovadnici OŠ 
Krmelj 14. aprila in 21. aprila 1999 ob 18.
ODBOJKA V MOKRONOGU
Odbojkarski klub Pneuma center Kos Mokronog ugotavlja prve 
rezultate svojega dela. Selekcije dečkov, kadetinj in članov so 
zaključili s tekmovalno sezono 1998/1999.
Z nesebično pomočjo sponzorjev je odbojkarski klub naredil prvi 
korak k dvigu kvalitete igranja odbojke. Nemalo finančnih težav in 
sprememba načina dela v klubu kažejo ovire in pot, ki jo je potrebno 
graditi če želimo stabilne odbojkarske selekcije v Mokronogu. 
Za primer lahko omenimo redno in zavzeto treniranje mlajših selekcij 
ter rezultat članske ekipe, ki je v 3 državni odbojkarski ligi dosegla 
drugo mesto ter v mesecu aprilu igra kvalifikacije v Krmelju (v 
Mokronogu je premajhna telovadnica!) za uvrstitev v 2 DOL. 
Prihajajoči poletni meseci bodo priložnost za igranje odbojke na 
mivki, z avgustom pa se prično aktivnosti za naslednjo tekmovalno 
sezono. Ob tej priložnosti želimo povabiti prijatelje odbojke k 
sodelovanju, starše otrok pa nagovoriti, da organizirana in zavzeta 
vadba odraščajočo mladino vodi k samostojnim osebnostim, ki znajo 
razporejati svoj čas glede na obveznosti.
Posebna zahvala velja sponzorjem,..., ki z lastnim odrekanjem 
podpirajo in gradijo nov rod.

KOT V KRANJSKI GORI
Če je smučanje na kranjskogorskih smučiščih za 
mnoge predaleč in predrago, ga bomo pa doma 
organizirali - so dejali gospodje Šuštaršič, Florjančič 
in Čeh in to, na veliko veselje otrok in staršev, tudi 
storili. Je treba kaj dodati? Morda le to, da bi bilo 
tudi drugo leto dovolj snega!

Ta številka Mokrdnajzarja je izšla s sodelovanjem

KRAJEVNA SKUPNOST
MOKRONOG

F« mnenju Ministrstva za kulturo, št. 415-1142/96 - mb/sp, šteje časopis Mokromyzar med proizvode, za katere se plačuje 5% davek od prometa proizvodov.

MOKRONAJZAR, informator KS Mokronog, leto 4, št.9., APRIL 1999.
To številko so pripravili: Svet KS Mokronog, uredil Stane Peček, oblikoval Borut Dvornik. Odgovoren Anton Maver - predsednik Sveta KS. 

Natisnjeno v 600 izvodih, april 1999. Informator dobijo vsa gospodinjstva brezplačno.
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